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Hei!  

Vedlagt ligger et skriv som omhandler Mjåtveitelvens rekkefølgekrav om vern mot forurensing av 
Mjåtveitelva. 
Vi ser oss dessverre nødt å bruke sterke virkemidler i situasjonen slik som den nå er, og vi håper inderlig 
nå på positiv tilbakemelding. 
 
Dessverre er dette en så alvorlig situasjon at jeg er redd elvemuslingen går tapt i Mjåtveitelva om vi ikke 
handler med umiddelbar virkning. 
Det er mange med ansvar her, men det er opp til Alver Kommune å sette kravene som får virkning i 
denne saken.  
Vi omtalte og meldte denne katastrofen før den inntraff. Dessverre ser vi at dokumentasjon og planer fra 
tiltakshaver og andre konsulenter går foran våre anbefalinger som forening.  
Beviset på at vi hadde rett når det gjelder utslipp fra næringsparken har naturen vist oss selv, elven er 
tydelig nedslammet og vannet er sterkt misfarget. 
Rapporten fra Rådgivende biologer er blant annet helt feilslått og har ikke rot i de faktiske forhold på 
noen måte. 
Det er heller ikke virkning i noen av tiltaksplanene som er lagt til grunn for videre arbeid på anlegget. 

Som oppsummering så anbefaler vi Alver Kommune på det sterkeste å nå lytte til foreningen. Vi har 
gjentatte ganger dessverre bevist at vi får rett når vi påklager elendige 
vernetiltak mm.  Og nå spår vi den sikre død for en hel årsklasse fiskeyngel og for elvemuslingen i 
Mjåtveitelva om det ikke UMIDDELBART gjøres tiltak, skal vi få rett i dette også?  
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